
 

MOTIE 

Onderzoek structureel meer geld voor MBO-studenten 

De Gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 13 juli 2017, gehoord hebbende de 
beraadslagingen over het Raadsvoorstel - Jaarstukken 2016 en Kadernota 2018; 

Overwegende dat  

 MBO-leerlingen vaak extra kosten moeten maken om een opleiding/studie te kunnen volgen; 

Constaterende dat  

 In het jaar 2016 vanuit het Rijk een eenmalige subsidie is verstrekt waardoor MBO-studenten 

tot 750 euro van hun kosten gemaakt voor school, vergoed konden krijgen; 

Van mening zijnde dat  

 Vanwege de financiële ruimte die de gemeente Roosendaal heeft, in ieder geval gekeken 

moet worden of bovengenoemde subsidie met gemeentelijke gelden structureel gemaakt 

kan worden; 

Verzoekt het college 

1. Een onderzoek te doen naar de mogelijkheden en kosten van het structureel verhogen van de 
gelden, aan bijvoorbeeld Stichting Leergeld, zodat:  

1) MBO-studenten nog meer onkosten vergoed kunnen krijgen;  
2) Nog meer MBO-studenten onkosten vergoed kunnen krijgen, en zij zonder financiële 

zorgen kunnen studeren; 
2. De resultaten van dit onderzoek en het daaruit volgende voorstel voor 1 oktober 2017 aan de 

gemeenteraad aan te bieden; 
3. De uitkomst te betrekken bij het nog te formuleren armoedebeleid.  

 
En gaat over tot de orde van de vergadering, 
 
 
Namens, 
 
SP   Mike van Heumen 
Roosendaalse Lijst Eric de Regt 


